
Vysvětlení pana ředitele na podněty členů výboru:

Šatny -  škola nebyla investorem rekonstrukce a neměla žádnou smlouvu s dodavatelem. Do tříd byly 
zakoupeny věšáky za téměř 100tis. (dva do každé třídy). Vedení školy situaci usilovně řeší. Proběhl již 
převod finančních prostředků na školu, výběrové řízení na zhotovitele  a během dubna začnou 
dokončovací stavební práce. 

Bohužel není v možnostech školy vytvořit náhradní prostor, kam by se vešly věci 600ti studentů a nejsou 
ani pracovní síly, které by funkci šatnáře mohly  převzít. Studenti gymnázia jsou vedeni k samostatnosti a 
zodpovědnosti. Za své věci a jejich včasné vyzvedávání  ze tříd, se musí zodpovídat sami.

K návrhu využívat granty na podporu tříd k úpravám společných prostor – dost často se počítá v rámci 
projektů především ve výtvarné výchově i s pracemi studentů. Jinak ale není možné řešit společné prostory 
tak, že by se jedna třída rozhodla malovat či jinak zdobit společné prostory podle svého vkusu, který může 
mít jiná třída zase jiný a vedení školy zase třeba úplně jiný. Samozřejmě ale připomínkovat a vyjadřovat 
své podněty studenti mohou! 


